

<p><u>Personal Loans:</u> Indicative APR (Annual Percentage Rate) of 7.42% calculated on a finance amount of BD 10,000 over a period of 5 years with interest rate of 7% and administrative fee of BHD 100/-*.</p>	<p><u>قروض الشخصية:</u> معدل النسبة السنوية (APR) الارشادي 7.42% محسوبة على مبلغ التمويل 10,000 دينار بحريني على مدى 5 سنوات بمعدل فائدة 7% ورسوم إدارية بقيمة 100/-* دينار بحريني.</p>
<p><u>Auto Loans:</u> Indicative APR (Annual Percentage Rate) of 6.81% calculated on a finance amount of BD 10,000 over a period of 7 years with interest rate of 6.5% and administrative fee of BHD 100/-*.</p>	<p><u>قروض السيارات:</u> معدل النسبة السنوية (APR) الارشادي 6.81% محسوبة على مبلغ التمويل 10,000 دينار بحريني على مدى 7 سنوات بمعدل فائدة 6.5% ورسوم إدارية بقيمة 100/-* دينار بحريني.</p>

*VAT of 5% as applicable by the laws of the Kingdom of Bahrain

*ضريبة القيمة المضافة بنسبة 5% وفقا للقوانين المعمول بها في مملكة البحرين